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Aan: College van B&W 
Van: PvdA Zwolle, Mart oude Egbrink 
Datum: 14 december 2020 
Onderwerp: Een toekomst voor de Zwolse kegelaars

Mondelinge vragen

Een week geleden probeerde het Zwols kegelhuis zich aan de laatste strohalm vast te grijpen om een 
toekomst voor het kegelen in Zwolle te bewerkstelligen. Ondanks dat de meeste fracties het belang 
van een oplossing benadrukten werd aan het eind toch geconcludeerd dat de situatie helder was en 
het voorstel van het college gevolgd kon worden. Het voorstel om niet over te gaan tot nieuwe 
huisvesting van de Zwolse kegelaars gezien de kosten die dit met zich meebrengt. Gezien de 
informatie uit de nota wellicht een begrijpelijk voorstel. 

Tegelijkertijd kwam er tijdens en rondom de informatieronde nieuwe informatie boven tafel die de 
hele situatie toch in een ander licht plaatst. Zo bleek er een groot meningsverschil te zijn over het 
bestaan van het recht op een vergoeding voor de opstallen. Belangrijker nog was het feit dat bleek 
dat de kegelaars veel meer geld konden opbrengen dan door het college geschetst. Onder meer 
doordat het Kegelhuis momenteel een bijdrage van slechts 2 euro per avond per speler vraagt. Waar 
de informatienota suggereert dat de kegelaars nauwelijks kunnen bijdragen aan de kosten van 
herhuisvesting lijkt het er nu op dat ze wellicht toch het grootste deel kunnen betalen. 

Dit roept bij onze fractie twijfels op over de manier waarop de motie is uitgevoerd en echt het goede 
gesprek is gevoerd met de kegelaars. Daarom de volgende vragen om te kijken of er alsnog een 
oplossing mogelijk is voor de Zwolse kegelaars en andere Zwollenaren die gebruik maken van het 
kegelhuis. 

1. Is het college het eens met het Zwols Kegelhuis dat een nieuwe locatie ook betekent dat men 
meer inkomsten uit de contributie en baanhuur kan ophalen? 

2. Is het college bereid om nogmaals het gesprek aan te gaan met het Zwols Kegelhuis om te 
kijken wat de daadwerkelijke huidige én toekomstige financiele mogelijkheden zijn voor het 
Zwols Kegelhuis? 

3. Naast de kegelaars maken Zwollenaren ook op andere manieren gebruik van het Kegelhuis. 
Denk aan het leggen van een kaartje, darten en het maken van muziek. Tijdens de 
informatieronde verwees de wethouder naar andere locaties in de wijk die daar ook voor 
geschikt zijn. Navraag door onze fractie laat echter zien dat de meeste van die andere 
locaties al vol zitten. Hierover twee vragen:

a. Is het college bereid om ook deze gebruikers te ondersteunen in hun zoektocht naar 
een alternatieve locatie? 

b. Is het college bereid de raad komend jaar te informeren over de uitkomsten hiervan? 

Namens de PvdA fractie,

Mart oude Egbrink


